

Protokoll fört vid styrelsemöte MNB

2021-04-22 kl. 19,00 teams med SGAer

Närvarande: Madde Sandström, Ulf Jernström, Sofia Wolfenstein, Mia Strömstedt, Dan Hoff, Lars-Erik Söderström, Kim Berntzen, Bosse Edholm, Bengt-Åke Ihrén, Arne Sjölander, Patrik Rensbo. Örjan Eriksson

Frånvarande: Göran Svensson, Per-Erik Elf, Carro Strandberg, Håkan Grundahl, Jenny Lindström, Mikael Wennberg, Jim Nordquist, Pontus Sandell

§1. Mia öppnande mötet, Ordförande Göran Svensson har meddelat styrelsen 210418 att han tar timeout tillsvidare, efter all turbulens på förbunds nivå och i DOG gruppen känner han ingen glädje att fortsätta sitt förtroendeuppdrag inom SBF.

Vi stöttar och hjälper till med allt som behövs, Göran ger besked i Maj om fortsättning.

Vice Ordförande Ulf Jernström blir TF ordförande!

§2. Dagordningen godkändes men VM rally som en punkt på övriga frågor.

§3. Föregående protokoll 210325 godkändes och lades till handlingarna.

§4. Ekonomi alla har betalat sin medlemsavgift, ser bra ut på kontot.

Vi kommer att få ca 18.000 kr till i Corona bidrag!

§5. Utbildning/Utvecklingsplan

Lasse informerar att en strategi har formats och skickats på remiss det ska utredas ansvar mm. Det ska komma en utbildningsportal, ett grundpaket som hjälp till utbildarna. Framtiden är här!

§6. Hemsidan vi saknar ff kort.

§7. Rapport från SGA och utskott

Rally: Dan informerar att det varit diskussion med utskottet, där dom pratade om träning på väg mm.

Folkrace: Inställda tävlingar i Maj, klubbarna har ställt in själv, andra klubbar funderar på hur, var när, vem ska man kontakta osv. dom vill ha en lathund el. raka direktiv.

Rallycross: Bengt-Åke säger att SM anmäla är öppen och vi har några från distriktet anmälda, besiktningar kommer att genomföras i det närmaste.

Karting: 15/5 nytt datum för kurs, nytt kartingutskott i SBF har vi fått.

Drifting: Ingen representant!

Dragrace: Bosse meddelar att dom har planerat en utbildningsdag för funktionärer och förare i Sundsvall i Maj och några tävlingar under sommaren.

Ungdomsgruppen: Madde, Sandra och Sofia hade ett uppstarts möte i söndags, satt lite referenser så nästa möte blir mer planering.

Miljöutbildningen kommer att bli i höst 2021.

§8. Förbundet hade årsmöte 18/4 och den nya styrelsen är:

Ordförande Roger Engström

Övriga: Ninna Hansson Engberg, Tony Ring, Susanne Kottulinsky och

Lars Stugemo är nyval, Maria Björk Svensson och Fredrik Wakman är omval.

En spännande tid framöver vi hoppas den nya styrelsen blir bra, vi få ge dom lite tid så dom kommer in i sin roll.

Tyvärr fick vi inte in Stefan Magnusson i valberedningen.

Örjan Eriksson berättade på förbundsmötet om det hot som han har mottagit, detta är polisanmält!! Fruktansvärt hur detta kan hända! Örjan mår inte bra, men har en stor förhoppning att detta kommer att lösas! Vi finns här och stöttar!

§9. Covid, hur ligger smittläget i distriktet? Jämtland och Västernorrland har den största smittspridningen någonsin! Behöver vi ändra vårt beslut? Ja! Mia skickar ut till klubbar samt lägger ut på hemsidan. Enhälligt beslut togs att: Vi ger inte ut tävlingstillstånd from 210422 tom. 210520 ifall inte restriktionerna ändras.

Ulf meddelar att det finns en enkät på SBF hemsida "ett år med Corona" tar ca 10 min att fylla i, Mia tar med det i brev till klubbarna, den finns också i SBF appen.

- §10. DOG: Inget möte efter årsmötet än, Göteborg ska hålla i som sammankallande!
- §11. Övriga frågor: Svenska rallyt hamnade i Umeå, grattis till dom! Tråkigt för Jämtland, men skönt att det blir kvar i Sverige!
- §12. Nästa möte blir torsdag 20/5 Teams kl: 19.00
- §13. TF Ordförande avslutade mötet.

Ulf Jernström
TF Ordförande

Mia Strömstedt
Sekreterare